I was diagnosed with lymphoma in 2001 (cancer that originates in lymphocytes of the immune system). I went for chemotherapy for almost a year and had a chemo port inserted in my upper chest wall so there was no need to find a vein every time I received chemo. I still have the chemo port to show now. The cancer did not go away and I was sick of chemo so I told the doctor to allow me to die (he said I had a few months to live). During this period, I was looking for effective supplements to try. My friend from Unicity recommended me some products. I started



with the Cleansing Pack (Super Chrorophyll, Paraway & Nature Tea). While doing the cleansing, I also took Daily Product 24 Fruit/Vegetable Infusion, ChloroSpirulina, Salmon Omega, Native Legend Tea and SGGC to boost my immunity and energy). I went for my checkup after 7 months and the doctor was so surprised that I was still alive and found the cancer was not only contained and that it did not spread. I continued to take the products and 5 months later, I was completely cancer free! It has been 7 years now and I am still alive. To this day, I am still faithfully taking Unicity's products. I also share my experience with anyone who is suffering from cancers. Unicity's Products really save my life!"

2001年我被诊断患上淋巴瘤。我接受了将近1年的化学疗法并将化疗泵植入我的上胸皮下以便我无须每次接受化疗时寻找静脉。至今为此,我还可展示我的化疗泵。癌细胞没有消失,而我已对化疗失望,我告诉医生让我去死(他说我只有几个月命)。这期间我努力寻找及尝试一些营养保健品。结果,我来自立新世纪的朋友推荐我服用一些产品。首先,我服用了洁净套装,这包含了超级叶绿素、排虫威及天然茶。作着排毒的当儿,我也服用日健宝、青蓝藻、鲑鱼油、原乡茶及益神宝以提升我的力气及加强我的免疫系统。7个月以后我再去作检查,医生惊讶我还活命,而且癌细胞并没有扩散。我继续服用这些保健产品而在5个月后,我完全痊愈了。这已经是7年前的事情了而我现在依然活着。至今我还是忠实地服用着立新世纪的产品,我更想向任何患上癌症的人分享我的经验。立新世纪的产品真的救了我的命!"

